
 
Romlund Jagtforening. 

Stiftet 19. juni 1933.   Medlem af Danmarks Jægerforbund 

 

 

Referat af  

Generalforsamling.  

Mandag den 20. januar. 2025. 

Bollervej 13B. 

Kl. 1900. 
 

                                                                                                           

Dagsorden. 
Velkommen ved Jens Dalgaard 

Dagsorden og regnskab uddeles til forsamlingen. 

 

Vi mindes…  
 

1. Valg af dirigent. – Bestyrelsen foreslog Jens Thomsen. Dette vedtages af 

forsamlingen 

a. Generalforsamlingen er retmæssigt varslet. 

b. Dagsorden oplæses 

 

2. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste ordinær 

generalforsamling. 

 

Formandens beretning 

 

  
5 feb. Planlægning møde - påsætning af instruktør og hjælper 9 deltager. 

Medio feb. Bestyrelsen konstituer sig uden ændringer. 

14 feb. Møde med Jan Rygaard skydebane konsulent DJ, påbud: 

     Salon indskydning ikke fra skydehuset - Skydetårn ikke på instruksen - 

     Fastelavn skydning ikke godkendt. 

6 marts. Jægerrådemøde. Tælleruter - Rute på ca. 8 km fra 1 marts derefter hver 14 dag x 6 – 4 



personer. 

7 marts. Kredsmøde. 

8 marts. Forening bladet udkommer og omdeles. 

12 marts. Mørkeskydning 12 deltager. 

14 marts. Møde i det grønne råd. 

23 marts. Besøg af Troels Romby Larsen fra DJ-artikel i jæger maj side 70. 

2 april. Kontrol af våbenskab for godkendelse af opbevaring og salg af patroner. 

30 april. Nordlys sponsorat. 

5 maj. Niels Pretzmann består flugtskydnings kursus – Instruktør. 

10 maj. Opstart på rågeregulering, der blev skudt 1096 unger. 

13 maj. Lodtrækning blandt de solgte bukkelodder, 1 Lars Nielsen  

             2 Jørgen Matthiasen 3 Jens Dalgaard.     

16 maj. Bukkepral 9 deltager 2 fine Bukke, vinder af bukkepokalen Finn Jacobsen. 

19 maj. Lars Nielsen skyder buk på Bollervej 13B. 

14 juni. Grill aften 12 deltager. 

18 juni. Kredsmøde i Aulum. 

19. juni Venskab skydning, meldte afbud. 2025 i Stoholm d 17 juni kl. 1800. 

22 juni. Repræsentantskabsmøde i Vingsted. JD deltager. 

21 august. Romlund Jagtforening laver aftale med Viborg Jægerråd 

                  ang. afhentning af piller og ost til regulering af mårhunde, 

                  foreningen stille lokaler/strøm (mod betaling) til rådighed. 

24 august. Riffel pokal skydning 5 deltager 

                 1 Niels Preetzmann 2 Poul Erik Lyngsø 3 Jens Thomsen.    

7 september. Pokal flugtskydning 6 deltager 

                      Vinder Niels Preetzmann Annie Sørensen 

                      Aage Kleppe-Hansen. 

Medio Sep. Romlund Jagtforening, indgår sponsoraftale med OK, I skulle gerne have modtaget 

info. På mail et par gange, vi ved ikke hvad det vil give på årsbasis, men det koster jo ikke noget så. 

24 september. Nyt forenings skilt op på gavlen. 

29 september. Førstehjælpskursus aflyst pga. manglende instruktør. 

                        nyt kursus aftalt til lørdag d 8 feb. Kl. 0900. Pt. 8 deltager 

 8 oktober. Aflysning af foredrag v/ Thorkild Ellerbæk. 

13 oktober. Tildeling af 9 pladser til kommunejagterne. Jagten skal revurderes, der er mange som  

ikke møder op, der er 150 pladser men kun 90 deltog. Romlund Jagtforening meldte kun afbud en 

gang, flere nye medlemmer har deltager i år. Der er nedlagt: 8 rådyr 1 ræv 3 hare 3 snepper og 1 

due 

29 oktober. Møde med Peter Mandrup på Bollervej 13B. tilskud til overdækning af svalegang. 

3 december. Gløgg og Æbleskiver 9 deltager.   

    

Status for skydningerne på Bollervej 13B. 
 Flugtskydning:2024: 204 deltager - 2023: 198 deltager - 2022: 149 deltagere.   

 Riffel: 2024: 177 deltager - 2023: 179 deltager - 2022 - 191deltagere. 

 

Bestyrelsen har deltager i div. møder: 

som nævnt i min beretning 

                       

Bestyrelsen har afholdt passende møder. 

Der er pr. 3112-24. 154 medlemmer mod 156 i 2023. 

 

UDENFOR DAGSORDEN. 



Hanne og Pers Sørensens Vandrepokal. 

2024. 
I år tildeles den til et medlem, som har udvist stor foreningsånd ”igen” 

Han er altid klar til at hjælpe hvor der er behov, både på flugtskydningsbanen som 

instruktør, hjælper til når der afholdes mørkeskydning på riffelbanen, har idéer til 

optimering af lys mm på standpladserne, nu også som dirigent. 

Jens Thomsen 

  

Til slut vil jeg sige tak til alle instruktørerne og hjælper som gør en kæmpe indsats for at få det hele 

afviklet til fordel for Romlund Jagtforening, 

En specielt TAK til de nye medlemmer som møder op til foreningens aktiviteter. 

TAK til dem som har hjulpet til med div. gøremål på Bollervej 13B. 

TAK til foreningens sponsorer i foreningsbladet, samt Nord Lys. som gør det muligt at færdiggøre 

overdækning på svalegangen. 

Tak til lodsejer, så foreningen kan afholde Rævejagten. 

Tak til naboer, Viborg Kommune, PAC Holstebro. 

 

TAK. 

Formanden 

Jens Dalgaard. 

 

 

 

3. Fremlæggelse af det af revisoren gennemgåede årsregnskab til godkendelse. 

Henning Markussen fremlægger regnskabet. 

 Nedslagspunkter 

Fastholdelse af sponsorater. Opfordring at handle 

ved vores sponsorer 

Kontingenter er jævnt stigende 

Konsortieskydninger er jævnt stigende og der 

kommer uopfordret forespørgsler 

 

  Omkostninger: 

   Duer og patroner. Lidt mindre forbrug på duer 

Hjemmeside er der sket en stor stigning på denne 

post, grundet brug af uautoriseret billede 

Lidt flere omkostninger for foreningsbladet 

 

  Afskrivningerne er steget lidt i niveau, dette falder ud ad åre 

 

Økonomien er generelt sund, der er overskud i kassen, men i kraft af færdiggørelse af 

svalegangen, kan der evt. ses ind i et mindre underskud i 2026 

 

4. Indkomne forslag.  

Bestyrelsens forslag i Bilag 1. Det indkomne forslag er meldt rettidigt 

Resume: Anvendelse af flugtskydningspatroner med plastic forladning 



Forslaget vedtages jf. vedtægterne 

 

5. Fastlæggelse af kontingent. 

HM fremlægger begrundelse 

Resume: Forslag om stigning af kontingent på 50,- gældende fra 2026 

Forslaget vedtages jf. vedtægterne 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

A) Henning Markussen.   Villig til genvalg. 

a. Genvælges 

B) Michael Gade.            Villig til genvalg.  

a. Genvælges 

                                                                                         

7. Valg af bestyrelsessuppleant (for1år) Annie Sørensen villig til genvalg. 

a. Genvælges                                                                                    

                      

  

8. Valg af revisor (for1år) Niels Jørn Petersen (Sjønne P.) villig til genvalg. 

a. Genvælges 

Valg af revisorsuppleant (for1år) Claus Smed Villig til genvalg.                                                         

b. Genvælges 

 

9. Evt.  

Spørgsmål: Råvildtsyge, Hvad kendes der til denne sygdom i området? 

Kommentar: I Finderup har der for år tilbage været meget råvildt. Dette har ad åre 

været for ned afgående. 

Schweisshundeførerne beretter at de ikke har så travlt som de har haft. De er på 35% i 

forhold til fuld belastning 

Der er meget færre påkørsler 

Råvildtsygen er sandsynligvis i området 

Der er råvildt der er død af svælgbremser 

 

Spørgsmål: Kan MH tage rålam 

Kommentar: Ja det kan de og ja det gør de 

 

 

Viborg kommune og jægerråd arbejder på et samarbejde omkring Kragø plantage. 

Dette laves om til nyjæger jagt, hundetræning og åbnes op for offentligheden mv. 

 

Jægerrådet oplyser de stopper med udlejning af vildt kameraer. Jægerrådet udlodder 

30 Simkort i 2025 

 



Opfordring til forsamlingen for opdatering af oplysninger på DJ hjemmeside, samt 

opdater telefon nummer til JD og HM således vi kan sende info til forsamlingen 

omkring arrangementer 

 

Der stemmes for trofæ for den flotteste buk ved JD 

 

Resultatet offentliggøres senere på aftenen 

 

Generalforsamlingen ophæves 

 

Ref. Lars Stentebjerg 


